
Protokół Nr  IX/07 
z Sesji Rady Miejskiej w Sławkowie 
odbytej w dniu 27 kwietnia 2007 r. 

 
 
Ustawowa liczba radnych  - 15 
Obecny skład Rady   - 15 
Obecnych radnych   - 12 
Nieobecni radni: Marcin Flak, Małgorzata Kostka, Anna Ziętal 
 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Miejsce Sesji: Sala Obrad Urzędu Miasta przy ul. Łosińskiej 1. 
 
Czas trwania obrad: 1600  -  2040  
 

 

Ad. 1.  Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki 
witając: 
– Burmistrza Miasta Małgorzatę Reczko oraz jej Zastępcę Zbigniewa Tarmasa,  
      Skarbnika Agatę Ślęzak, Sekretarza Antoniego Michniewskiego,  
      Radcę Prawnego Rafała Kolano, 
– Dyrektora SP ZOZ Jacka Ziętala, 
– Prezesa Zarządu Polikliniki PRINN w Dąbrowie Górniczej  
      lek. med. Małgorzatę Jabłońską-Zarębską, 
– Pana Łukasza Famulskiego - Przedstawiciela Biura Poselskiego Grzegorza 

Dolniaka, 
– przybyłych mieszkańców Sławkowa. 
 
  Na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada uprawniona jest do 
podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków, gdyż przy otwarciu Sesji 
uczestniczyło 11 radnych. Liczba radnych wzrosła w trakcie obrad do 12. 
 
Ad. 2.  Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki zaproponował zmianę 
kolejności realizacji punktów Sesji, tj.: pkt 8 „Funkcjonowanie Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sławkowie, w tym stan zdrowotności 
mieszkańców, potrzeby i zamierzenia” przesunąć do realizacji jako punkt 7, a pkt 7 
„Analiza zmian w funkcjonowaniu Miejskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji. 
Dalsze potrzeby w doposażeniu Zakładu.” realizować jako punkt 8. Kolejność 
pozostałych punktów pozostawić bez zmian.. Innych uwag, ani propozycji zmian nie 
zgłoszono, po czym Rada przy 11 głosach „za” przyjęła następujący porządek obrad 
Sesji: 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich Sesji. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy w okresie między Sesjami.  
6. Interpelacje i wnioski. 
7. Funkcjonowanie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej             

w Sławkowie, w tym stan zdrowotności mieszkańców, potrzeby i zamierzenia. 
8. Analiza zmian w funkcjonowaniu Miejskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji. 

Dalsze potrzeby w doposażeniu Zakładu. 
9. Sprawozdanie z realizacji budżetu miasta za rok 2006 oraz podjęcie uchwały         

w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta. 
10. Wyniki przeglądu dróg, ulic i placów po okresie zimowym oraz harmonogram prac 

remontowych w 2007 r. 
11. Podjęcie innych uchwał i wniosków. 
12. Sprawy bieżące, w tym informacja radnych powiatowych o działalności Rady 

Powiatowej w Będzinie. 
13. Zakończenie. 
 
 Pełna  treść zawiadomienia dla radnych, zaproszeń dla gości oraz dla 
mieszkańców miasta stanowią załączniki Nr 2, 3, i 4 do protokołu. 
 
 
Ad. 3.  Przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich Sesji. 
 

Protokół z Sesji Nr VII/07 z dnia 23 marca 2007 r. został przyjęty przy 11 
głosach „za” bez uwag. 

Protokół z Sesji pozaplanowej Nr VIII/07 z dnia 17 kwietnia 2007 r. został 
przyjęty przy 9 głosach „za” i 2 „wstrz. się od głosu” bez uwag. 
 
 
Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 

Po zamknięciu listy przy 15 głosach „za”, Rada również przy 15 głosach „za” 
powołała Komisję Uchwał i Wniosków w składzie: 

 
– Grażyna Skubis,  
– Grażyna Proszczek, 
– Jadwiga Szewczyk. 
 
 
Ad. 5.  Informacja Burmistrza Miasta o pracy w okresie między Sesjami.  
 
 Informację złożyła Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko i stanowi ona 
załącznik Nr 5 do protokołu. 
 



 3 

 Radna Jadwiga Szewczyk zwróciła się z następującymi pytaniami: 
– czy został już wytyczony przebieg nowej drogi łączącej Euroterminal z DK 94, 

gdyż wiadomo jej, że zakładane jest wyburzanie budynków? 
– czy w trakcie rozmowy z Proboszczem Parafii poruszany był temat 

zagospodarowania budynku przy ulicy Kościelnej 11? 
– czy rozmowy z Mittal Stell dotyczyły zalesiania byłej strefy ochronnej? 
– jaka jest cena działek sprzedawanych przez Wspólnotę Leśną? 
 
 Odpowiedzi udzieliła Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko: 
– trasa nowej drogi jest konsultowana z właścicielami działek, przez które ma 

przebiegać. Na razie trwają dyskusje na etapie 6 koncepcji i konsultacji Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oraz projektantów. Po wykonaniu wszystkich  
koncepcji zostanie zorganizowane spotkanie w celu wyboru jednej z nich do 
projektowania. 

– przedmiotem rozmów z Proboszczem Parafii były między innymi tematy: 
odbudowy Kapliczki Św. Rozalii, przeniesienia kamienia węgielnego pod budowę 
Pomnika Jana Pawła II, przeniesienie targowiska i problem zamiany gruntu, 
wykonanie parkingu przy Kościele na Niwie. Proboszcz nie jest zainteresowany 
budynkiem Kościelna 11, natomiast zamierza przenieść Bibliotekę Parafialną do 
nowego budynku. 

– na spotkaniu z przedstawicielami Mittal Stell nie było rozmowy na temat zalesiania 
byłej strefy. 

– Burmistrz Miasta w formie Zarządzenia musi każdorazowo wyrażać zgodę na 
sprzedaż działek przez Wspólnotę Leśną. O cenie działek dowiaduje się z aktu 
warunkowej umowy sprzedaży sporządzonej w Kancelarii Notarialnej, którą 
notariusz przesyła gminie. Burmistrz podejmuje wówczas decyzję o skorzystaniu, 
bądź nie skorzystaniu z prawa pierwokupu przedkładając Radzie stosowny projekt 
uchwały. 

 
 Ponadto Burmistrz Miasta w związku z zapytaniem  radnego Tomasza 
Prowanckiego, omówiła podział środków unijnych w wysokości 101 mln EURO. 
 
 Innych pytań do Pani Burmistrz nie było. 
 
Ad. 6. Interpelacje i wnioski. 
 
 Radny Leszek Mistela przedstawił fragment mapy zasadniczej i ewidencyjnej 
uliczki pomiędzy ulicami Wał i Piłsudskiego i przekazał Burmistrzowi Miasta 
kserokopie tych map. Zwrócił się o przeprowadzenie negocjacji odnośnie poszerzenia 
uliczki. 
 
 Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas poinformował, że miasto musi 
sprawdzić dokumentację i poprzez rozgraniczenie doprowadzić do weryfikacji granic. 
 
 Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko wypowiedziała się za koniecznością 
zakończenia sporu, doprowadzenia do ugody i wykonania remontu nawierzchni. 
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 Podjęto dyskusję, która nie prowadziła do rozwiązania konfliktu, ani do 
żadnych wniosków. Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki zapewnił, 
że Rada wróci do problemu po wnikliwej analizie wszystkich dokumentów przez 
urzędników. 
 Radna Jadwiga Szewczyk zapytała czy radny będący członkiem Wspólnoty 
Leśnej i posiadający swoje udziały, zobowiązany jest podawać je w oświadczeniu 
majątkowym? Zwróciła się o pisemną odpowiedź. 
 
 Radna Grażyna Proszczek przedłożyła pisemną petycję mieszkańców ulicy 
Hrubieszowskiej (kserokopia załącznik Nr 6 do protokołu) dotyczącą nadmiernego 
ruchu samochodów ciężkich oraz niebezpieczeństwa w ruchu pieszym na tej drodze, 
którą złożyła do Burmistrza Miasta. 
– Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko przyjęła petycję i poinformowała, że wystąpi 

z pismem do Ministerstwa Transportu w kwestii budowy nowej drogi do 
Euroterminala w kontekście jej połączenia z ulicą Szerokotorową, Niwą i LHS,       
z równoczesnym powiadomieniem Wojewody, Marszałka, Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad oraz innych instytucji. 

 
 Prezes Wspólnoty Leśnej Henryk Kolczyk podziękował Burmistrzowi Miasta 
za dotychczasową współpracę i wystąpił o: 
– oczyszczenie odcinka rowu odwadniającego na terenie gminnym na Grońcu           

w kierunku Strzemieszyc jako kontynuację prac rozpoczętych przez Wspólnotę 
Leśną na terenach Wspólnoty. 

– założenie dodatkowo jednego punktu oświetleniowego  na działce Nr 504/6 przy 
budynku Koła Łowieckiego w kierunku torów kolejowych, co poprawi widoczność 
nocą. 

 
 Pani Janina Gołąb zapytała czy jest przewidziana do remontu ulica Zbożowa, 
gdyż w sprawozdaniu Pani Burmistrz nie była wymieniona? 
– odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady Miejskiej, że Pani Burmistrz wymieniła 

ulice, na których już został przeprowadzony remont bieżący po zimie, natomiast 
ulica Zbożowa jest ujęta w harmonogramie do remontu w roku bieżącym. 

 Innych wniosków, ani pytań nie było. 
 
Ad. 7. Funkcjonowanie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
           w Sławkowie, w tym stan zdrowotności mieszkańców, potrzeby  
           i zamierzenia. 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki powitał przybyłą na 
zaproszenie Panią Prezes Zarządu Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej PRINN 
– Polikliniki przy dawnej Hucie Katowice w Dąbrowie Górniczej                              
lek. med. Małgorzatę Jabłońską-Zarębską, Dyrektora Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sławkowie lek. med. Jacka Ziętala oraz Jego 
pracowników. Poinformował, że radni otrzymali na piśmie szczegółową informację na 
powyższy temat, która stanowi załącznik Nr 7 do protokołu i zwrócił się o zabranie 
głosu przybyłych gości. 
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 Dyrektor SP ZOZ Jacek Ziętal w uzupełnieniu sprawozdania poinformował, że 
nie zwiększyły się środki z Narodowego Funduszu Zdrowia i utrzymują się na 
poziomie roku 2006. Rok bilansowy 2006 został zamknięty zyskiem. W marcu 
nastąpiła zmiana usług medycznych w zakresie transportu sanitarnego, ambulatoryjnej 
i wyjazdowej opieki lekarsko-pielęgniarskiej (nocnej i świątecznej). Trwa remont 
budynku SP ZOZ. 
 
 Prezes Zarządu NZOZ PRINN Małgorzata Jabłońska-Zarębska 
podziękowała za zaproszenie oraz poinformowała, że od 4 lat zamieszkuje                  
w Sławkowie. Ponieważ od miesiąca marca Poliklinika obsługuje miasto Sławków, 
doszło do spotkania na temat rozwiązania problemu dojazdu pacjentów do Polikliniki 
poza godzinami pracy  SP ZOZ w Sławkowie. Biorąc pod uwagę pozytywne 
nastawienie Burmistrza i Rady do tego problemu i podjęcie decyzji o uruchomieniu na 
okres próbny specjalnego kursu busu, przy dotacji z budżetu miasta, a także pełne  
wykorzystanie każdego kursu, zaproponowała zorganizowanie akcji bezpłatnych 
badań pacjentów w zakresie chorób nowotworowych u kobiet i urologicznych u 
mężczyzn w ramach profilaktyki. Sposób i szczegóły akcji zostałyby dopracowane     
w późniejszym terminie. 
 
 Przewodniczący Rady Społecznej przy SP ZOZ Zbigniew Tarmas 
poinformował, że bilans roku 2006 został zamknięty bez strat. Zatwierdzono ponadto 
plan rzeczowo – finansowy na rok 2007. Odnośnie uruchomienia kursu busu 
przedstawił propozycję uruchomienia jednego kursu w soboty, niedziele i inne dni 
wolne od pracy, przy odpłatności pasażera w wysokości 3 zł w obie strony. W wyniku 
negocjacji, zostanie zawarta wstępna umowa-zlecenie na okres 3 miesięcy począwszy 
od 15 maja.  
 
 Radny Tomasz Prowancki zapytał czy z uwagi na występujące choroby 
cywilizacyjne, depresyjne, psychiczne i kardiologiczne podane w sprawozdaniu, nie 
byłoby zasadne zatrudnienie lekarzy specjalistów? 
 
 Dyrektor SP ZOZ Jacek Ziętal wypowiedział się, że decyzja o zatrudnieniu 
każdego specjalisty musi być wyważona i ekonomicznie uzasadniona. Był zdania, że 
występujące przypadki chorych z terenu miasta, nie stanowią podstawy do 
zwiększenia zatrudnienia. 
 
 Wypowiedź Dyrektora uzupełniła Pani Prezes Zarządu Polikliniki Małgorzata 
Jabłońska-Zarębska informując, że samo zatrudnienie specjalisty nic nie da bez 
wyposażenia danej poradni w odpowiedni sprzęt dla przeprowadzania badań 
podstawowych, a zakup sprzętu podstawowego jest bardzo kosztowny i 
nieuzasadniony ekonomicznie. Wypowiedziała się również jako mieszkaniec miasta, 
że jest za uruchomieniem ścieżek rowerowych niezbędnych dla ruchu i luźnego 
wypoczynku poprawiającego krążenie każdego człowieka. 
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 Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki podziękował gościom za 
przybycie, udzielanie wyjaśnień przygotowanie pisemnej informacji, którą Rada 
przyjęła do akceptującej wiadomości.  
 
Ad. 8. Analiza zmian w funkcjonowaniu Miejskiego Zakładu Wodociągów  
           i Kanalizacji. Dalsze potrzeby w doposażeniu Zakładu. 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki powitał przybyłego na 
zaproszenie Kierownika Miejskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Andrzeja 
Gawędę. Poinformował, że radni otrzymali na piśmie szczegółową informację na 
powyższy temat, która stanowi załącznik Nr 8 do protokołu.  
 
 Przewodnicząca Komisji ds. budżetu, gospodarki komunalnej i inwestycji 
Grażyna Proszczek poinformowała, że Komisja zapoznała się na miejscu z nową 
oczyszczalnią ścieków na Burkach oraz stacją uzdatniania wody przy ulicy 
Okradzionowskiej. Komisja stwierdziła, że instalacja nowej przepompowni 
spowodowała stabilizację i wyrównanie ciśnienia wody. Aktualnie ważne jest 
wdrożenie i modernizacja informatyzacji Zakładu, co poprzez wprowadzenie 
odpowiedniego oprogramowania, spowoduje bezpośredni wgląd w księgowość 
finansową karty płatnika i ułatwi ściągalność zaległości w opłatach. Komisja w pełni 
zaakceptowała podjęte działania. 
 
 Radny Paweł Sobieszek zapytał jakie ponosi straty nowo wybudowana 
oczyszczalnia ścieków na Burkach i czy da się je wyliczyć oraz czy miasto jest 
przygotowane do zabezpieczenia tej oczyszczalni przed ewentualnym wylewem Białej 
Przemszy? 
 
 Kierownik MZWiK Andrzej Gawęda poinformował, że straty finansowe 
oczyszczalni szacowane są na około 30 do 40 % z powodu braku wymaganej ilości 
ścieków. Odnośnie wylewu rzeki przy nadmiernych opadach atmosferycznych nie 
wypowiedział się, z uwagi na nieznajomość zagadnienia, co musi dopiero wyjaśnić. 
 
 Innych głosów dyskusji nie było. 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki podziękował 
Kierownikowi Zakładu za przybycie, przygotowanie pisemnej informacji i udzielanie 
wyjaśnień. Rada przyjęła przygotowane sprawozdanie do akceptującej wiadomości. 
 
Ad. 9. Sprawozdanie z realizacji budżetu miasta za rok 2006 oraz podjęcie 
           uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta. 
 
 Radni otrzymali na piśmie sprawozdanie z realizacji budżetu miasta za rok 
2006 w ustawowym terminie. Sprawozdanie to było przedmiotem posiedzenia 
wszystkich komisji stałych. Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki 
zwrócił się do Komisji Rewizyjnej o przedstawienie opinii i wniosku Komisji. 
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 Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Grażyna Bierońska poinformowała, że 
po dokonaniu szczegółowej analizy przedłożonego sprawozdania, Komisja Rewizyjna 
na posiedzeniu w dniu 27 marca 2007 r., przy obecności wszystkich członków, nie 
wniosła zastrzeżeń do przedłożonego sprawozdania i występuje do Rady Miejskiej      
z  w n i o s k i e m  o udzielenie Burmistrzowi Miasta absolutorium z wykonania 
budżetu miasta za rok 2006. Przedmiotowa opinia wraz z wnioskiem Komisji 
Rewizyjnej stanowią załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
 Przewodnicząca Komisji ds. budżetu, gospodarki komunalnej i inwestycji 
Grażyna Proszczek poinformowała, że Komisja analizowała przedłożone 
sprawozdanie i stwierdziła między innymi, że Rada Miejska i Burmistrz Miasta 
wprowadzili w trakcie roku budżetowego zmiany w planowanych dochodach i 
wydatkach budżetowych. Niektóre z nich wymagały wówczas zgody  Komisji ds. 
budżetu, która wydawała opinie pozytywne nie wnosząc uwag i zastrzeżeń. Biorąc pod 
uwagę powyższe, Komisja na posiedzeniu w dniu 27 kwietnia br. w pełnym składzie 
osobowym, zaopiniowała również pozytywnie przedłożone sprawozdanie. 
 
 Skarbnik Miasta Agata Ślęzak poinformowała, że zgodnie z ustawą o finansach 
publicznych, sprawozdanie z wykonania budżetu zostało złożone do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach w dniu 20 marca 2007 r. Zapoznała Radę z pozytywną          
opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. Ponadto przedłożyła informację 
uzupełniającą do sprawozdania opisowego, która stanowi załącznik Nr 10  do 
protokołu. 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki zapoznał Radę z Uchwałą 
V Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania 
wniosku Komisji Rewizyjnej, która wydała opinię pozytywną.  Przeprowadzone        
w trakcie roku budżetowego kontrole i ich wyniki miały wpływ na pozytywny 
charakter wniosku, co wskazuje na jednomyślność członków Komisji przy podjęciu 
wniosku. Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik Nr 11 do 
protokołu. 
 
 Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła 
 

U c h w a ł ę   Nr IX/77/07 
 
w sprawie: rozpatrzenia sprawozdanie z realizacji budżetu miasta za rok 2006 
                   oraz udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Sławkowa. 
 
 Uchwała została podjęta przy 9 głosach „za” i 3 „przeciwnych” i stanowi 
załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
 Radni głosujący „przeciw” nie argumentowali podjętej decyzji odnośnie 
głosowania. 
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Ad. 10. Wyniki przeglądu dróg, ulic i placów po okresie zimowym oraz 
             harmonogram prac remontowych w 2007 r. 
 
 Radni otrzymali na piśmie informację o stanie technicznym dróg na terenie 
miasta i planowanych remontach w roku 2007. Informacja ta wraz z harmonogramem 
remontu stanowią załączniki Nr 13 i 14 do protokołu. 
 
 Podjęto dyskusję na temat remontów chodników na terenie miasta i sposobu 
wyboru wykonawców. Wywiązała się polemika pomiędzy Zastępcą Burmistrza, a 
radnym Tomaszem Prowanckim w tym zakresie. 
 
 Radny Tomasz Prowancki był zdania, że koszt wykonania chodników przy 
ulicy Wrocławskiej jest wysoki i gdyby roboty te wykonywał Miejski Zakład 
Wodociągów i Kanalizacji, koszt byłby niższy. 
 
 Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas wyjaśnił, że ulica Wrocławska jest 
drogą powiatową i biorąc pod uwagę zakres robót oraz podpisane porozumienie ze 
Starostwem Powiatowym w Będzinie, wykonawca musiał być wyłoniony w drodze 
przetargu. Pomimo, że MZWiK jest zakładem budżetowym, to aby zmniejszyć dotacje 
z budżetu miasta dla Zakładu, miasto zleca dodatkowe roboty, ale zgodnie z ustawą o 
zamówieniach publicznych. W przypadku gdyby nie mieli odpowiedniego przerobu, 
musiałaby wzrosnąć drastycznie cena wody i ścieków, aby Zakład utrzymać. 
 
 Kierownik Miejskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Andrzej Gawęda 
wypowiedział się na temat sytuacji finansowej Zakładu i wyjaśnił, że Zakład zatrudnia 
oprócz grupy remontowej pracowników administracyjnych w ramach umowy o pracę, 
których musi utrzymać i stąd nie jest konkurencyjny. Natomiast inne firmy zatrudniają 
szereg osób bez umowy o pracę lub w ramach umowy-zlecenia, co stanowi podstawę 
ich konkurencyjności.  
 
 Innych głosów w dyskusji nie było. Rada przyjęła przedstawiony 
harmonogram remontu dróg na terenie miasta bez uwag.  
 
Ad. 11. Podjęcie innych uchwał i wniosków. 
 
 Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiała kolejne projekty uchwał; 
 

U c h w a ł a   Nr IX/78/07 
 
sprawie: odpłatnego nabycia nieruchomości. 
 
 Uchwała została podjęta przy 12 głosach „za” bez uwag i stanowi ona 
załącznik Nr 15 do protokołu. 
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U c h w a ł a    Nr IX/79/07 
 
w sprawie: wyrażenia opinii do projektu uchwały Rady Miejskiej  w Sosnowcu  
                    w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
                    Zdrowotnej „Zagórze-Południe” w Sosnowcu przy ulicy  
                    Kisieleckiego 2. 
 
 Radny Paweł Sobieszek zapytał w jakim zakresie uchwała ta dotyczy naszego 
miasta? 
 
 Sekretarz Miasta Antoni Michniewski wyjaśnił, że zgodnie z art. 43 ust. 2 i 3 
ustawy o zakładach opieki zdrowotnej, wymagana jest tylko opinia rad gmin. 
 
 Innych pytań nie było. Uchwała została podjęta przy 9 głosach „za”,                  
1 „przeciwnym” i 2 „wstrz. się od głosu” i stanowi ona załącznik Nr 16 do protokołu. 
 

U c h w a ł a   Nr IX/80/07 
 
w sprawie: sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiące  
                   mienie gminne położone w Sławkowie przy ulicy Krakowskiej. 
 
 Projekt tej uchwały wywołał dyskusję i szereg wątpliwości wśród radnych. 
Wyjaśnień udzieliła Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko oraz Radca Prawny Rafał 
Kolano. Wyjaśnili, że budowę domków jednorodzinnych na Osiedlu Leśna Polana 
prowadzi Spółka Akcyjna „EKODOM”. Budowa jest daleko zaawansowana.  
Sprzedaż działek następuje zgodnie z zawartą umową tylko na te działki, których 
budowa i wykończenie wnętrza jest w stanie surowym, zamkniętym zgodnie z zawartą 
umową. Ponieważ ustawa o samorządzie gminnym zapewnia ciągłość działania Rady i 
Burmistrza Miasta, zobowiązani są kontynuować rozpoczęte każde wcześniejsze 
działania poprzedników. W konsekwencji nie podjęcie uchwały, czyli utrudnianie, a 
nawet uniemożliwienie zbycia zabudowanej nieruchomości na rzecz osób, z którymi 
zawarte były umowy przez „EKODOM” na budowę domów (nie wywiązanie się         
z zawartej umowy), może skłonić „EKODOM” do roszczeń o odszkodowanie. 
 
 Uchwała została podjęta przy 9 głosach „za” i 3 „wstrz. się od głosu” i stanowi 
ona załącznik Nr 17 do protokołu. 
 

U c h w a ł a   Nr IX/81/07 
 
w sprawie: wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające  
                    nieważność uchwały Nr VI/50/07 Rady Miejskiej w Sławkowie. 
 
 Po wyjaśnieniach Sekretarza Miasta Antoniego Michniewskiego, uchwałę 
podjęto przy 10 głosach „za” i 2 „wstrz. się od głosu” i stanowi ona załącznik Nr 18 
do protokołu. 
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U c h w a ł a   Nr IX/82/07 
 
w sprawie: wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające  
                    nieważność uchwały Nr VI/51/07 Rady Miejskiej w Sławkowie. 
 
 Uchwałę podjęto przy 9 głosach „za” i 3 „wstrz. się od głosu” i stanowi ona 
załącznik Nr 19 do protokołu. 
 

U c h w a ł a   Nr IX/83/07 
 
w sprawie: wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające  
                    nieważność uchwały Nr VI/52/07 Rady Miejskiej w Sławkowie. 
 
 Uchwałę podjęto przy 9 głosach „za” i 3 „wstrz. się od głosu” i stanowi ona 
załącznik Nr 20 do protokołu. 
 

U c h w a ł a   Nr IX/84/07 
 
w sprawie: zaciągnięcia długoterminowego kredytu w kwocie    848.645 zł  
                   w banku wybranym w drodze przetargu. 
 
 Uchwałę podjęto przy 9 głosach „za” i 3 „wstrz. się od głosu” i stanowi ona 
załącznik Nr 21 do protokołu. 
 

Uchwała Nr IX/85/07 
 
w sprawie: dokonania zmian w budżecie miasta Sławkowa na rok 2007. 
 
 Uchwałę podjęto przy 9 głosach „za” i 3 „wstrz. się od głosu” i stanowi ona 
załącznik Nr 22 do protokołu. 
 

U c h w a ł a   Nr IX/86/07 
 
w sprawie: określenia wzoru formularza deklaracji podatkowej ZN-1/B 
                   dotyczącego danych o zwolnieniach podatkowych w podatku od  
                   nieruchomości. 
 
 Uchwałę podjęto przy 12 głosach „za” i stanowi ona załącznik Nr 23 do 
protokołu. 
 

U c h w a ł a   Nr IX/87/07 
 
w sprawie: zmiany załącznika Nr 14 dotyczącego „Planu przychodów i wydatków  
                    Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej” do  
                     Uchwały Rady Miejskiej w Sławkowie Nr IV/19/06  z dnia 28 grudnia 
                     2006 r. w sprawie uchwalenia budżetu miasta Sławkowa na 2007 r. 
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 W związku z zapytaniem radnego Pawła Sobieszka, Zastępca Burmistrza 
Zbigniew Tarmas poinformował o przeznaczeniu środków na zagospodarowanie 
terenu po byłej remizie OSP i zakupach związanych z budową zieleńca, uzupełnienia 
ławek, itp…Uchwałę podjęto przy 9 głosach „za” i 3 „wstrz. się od głosu” i stanowi 
ona załącznik Nr 24 do protokołu. 
 

U c h w a ł a   Nr IX/88/07 
 
w sprawie: zmiany uchwały Nr LVI/06 dotyczącej szczegółowych zasad i trybu  
                    umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności  
                    pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja  
                    podatkowa. 
 
 Uchwałę podjęto przy 9 głosach „za” i 3 „wstrz. się od głosu” i stanowi ona 
załącznik Nr 25 do protokołu. 
 

U c h w a ł a   Nr IX/89/07 
 
w sprawie: zmiany załącznika Nr 3 dotyczącego „Limity wydatków na wieloletnie  
                   programy inwestycyjne w latach 2007-2010” do Uchwały Rady  
                   Miejskiej w Sławkowie Nr IV/19/06 z dnia 28 grudnia 2006 r.  
                   w sprawie uchwalenia budżetu miasta Sławkowa na 2007 r. 
 
 Uchwałę podjęto przy 9 głosach „za” i 3 „wstrz. się od głosu” i stanowi ona 
załącznik Nr 26 do protokołu. 
 

W n i o s k i    
 
1. Sprawdzenie przetargów pod względem zgodności z ustawą o zamówieniach 

publicznych za rok 2006. 
♦ wniosek Komisji Rewizyjnej przyjęty do realizacji przy 12 głosach „za”. 
 

Wnioski Klubu Radnych „Przyszłość dla Sławkowa” 
złożone na piśmie (załącznik Nr 27 do protokołu) 

 
2. Wstrzymanie prac związanych z przygotowaniem terenu pod budowę Osiedla 

„Stawki”. 
3. Dokonanie korekty w „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Sławkowa” celem wyłączenia terenów zalesionych, które    
w obecnym stanie mogą być przeznaczone pod zabudowę mieszkaniową 
jednorodzinną i usługową. 

– rozwinęła się dyskusja na temat wycinki drzewostanu, a także daleko posuniętych 
prac. Radny Wojciech Pacula zwrócił się o przesunięcia głosowania na następną 
Sesję Rady Miejskiej i przeprowadzenie wizji w terenie, na co wyraziła zgodę 
Przewodnicząca Klubu Jadwiga Szewczyk. 
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– ostatecznie, w związku ze złożonymi wnioskami Klubu Radnych „Przyszłość dla 
Sławkowa”, ustalono wizję terenu w dniu 14 maja 2007 r. Wyjazd nastąpi         
z parkingu z Rynku o godz. 1700 prywatnymi samochodami do miejsca możliwego 
dojazdu, a następnie na miejsce pieszo. 

 
Ad. 12. Sprawy bieżące, w tym informacja radnych powiatowych o działalności 
             Rady Powiatowej w Będzinie. 
 
1. Pani Maria Orzechowska poinformowała, że ostatnia Sesja Rady Powiatowej      

w Będzinie odbyła się 24 kwietnia br., w czasie której udzielono jednogłośnie 
absolutorium dla ustępującego Zarządu Powiatu. Ponadto omawiano tematykę 
bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu. W ramach dyskusji 
głos zabrał radny Bronisław Goraj w sprawie konieczności oświetlenia 
skrzyżowania drogi DK 94 z ulicą Wrocławską. Po wysłuchaniu argumentów, 
Starosta Adam Lazar zapewnił, że podejmie działania w tym kierunku. W trakcie 
tej Sesji wyróżniono 20 najlepszych studentów z terenu Powiatu nagrodami          
w wysokości 200 zł, wśród których znaleźli się studenci ze Sławkowa w osobach: 
Maksymilian Pięta, Iwona Proszczek, Anna Pawłowska. Na posiedzeniu Komisji 
ds. Edukacji, Kultury i Promocji, zatwierdzono przyznanie 5 nagród Starosty 
Powiatu Będzińskiego, między innymi nagrodę otrzymał „Kurier Sławkowski”.   
W związku z obchodami 140-lecia Powiatu Będzińskiego, Starosta ufundował 140 
medali na tę okoliczność. Do uhonorowania medalem z naszego miasta podała 
kandydaturę Pana Antoniego Michniewskiego.  

 
 W związku z informacją na temat sygnalizacji świetlnej skrzyżowania ulicy 
Wrocławskiej z DK 94 głos zabrali: 
 
– Radny Paweł Sobieszek był zdania, że oprócz sygnalizacji świetlnej na tym 

skrzyżowaniu, byłoby wskazane zamontowanie ekranów dźwiękochłonnych.  
– Radna Jadwiga Szewczyk wystąpiła o usunięcie ubytku w tej drodze przy 

wyjeździe od strony miasta do Dąbrowy Górniczej. 
– Zastępca Burmistrza Zbigniew Tarmas poinformował, że do końca miesiąca 

powinna wpłynąć opinia w zakresie wypadków śmiertelnych i kolizji na tym 
skrzyżowaniu, która zostanie złożona do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 
autostrad w Warszawie.  

 
 Innych głosów, ani pytań do radnej powiatowej nie  było. 
 
2. Burmistrz Miasta Małgorzata Reczko przedstawiła realizację wniosków                

z poprzedniej Sesji zgodnie z załącznikiem Nr 28 do protokołu. 
 
3. Radni otrzymali propozycję zagospodarowania budynku przy ulicy Kościelnej 11 

zgodnie z załącznikiem Nr 29 do protokołu. Temat ten będzie przedmiotem 
dyskusji na Sesji 18 maja 2007 r. oraz informację uzupełniającą do Sesji IX/07      
z 27 kwietnia br. w sprawie zakresów projektów inwestycyjnych ze środków 
unijnych (załącznik 30  do protokołu). 
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4. Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki poinformował, że otrzymał 
pismo od Pana Ryszarda Wernera dotyczące przesłania mu kserokopii podjętej 
Uchwały Nr VIII/74/07 w sprawie nieodpłatnego nabycia nie zabudowanej 
nieruchomości – działki Nr 2223 położonej w Sławkowie przy ulicy 
Strzemieszyckiej oraz wyciągu protokołu z Sesji Nr VIII/07 z dnia 17 kwietnia 
2007 r.  w części dotyczącej podjęcia tej uchwały. Odpowiedzi udzieli na piśmie.  

 
5. Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki zapoznał radnych z pismem 

Profesora Bogdana Dzięcioła odnośnie opinii na temat publikacji książki pt. 
„Sławkowianie – pod naporem czeskich pobratymców”. Wraz z pismem został 
przesłany jej pełny tekst. 

– Radni Wojciech Pacula oraz Julian Kempiński zadeklarowali chęć zapoznania się   
z treścią książki, 

– Skarbnik Miasta Agata  Ślęzak rozezna możliwości dofinansowania prywatnych 
wydawnictw. Decyzja zostanie podjęta na najbliższej Sesji. 

 
6. Radni okręgu wyborczego Nr 3 Grażyna Proszczek, Paweł Sobieszek, Marcin 
     Pięta, Wojciech Pacula, Witold Materka otrzymali listę posesji nie podłączonych  
     do kanalizacji i oczyszczalni ścieków na Burkach. 
 
7. Burmistrz Miasta przekazała radnym zaproszenia do udziału w obchodach 

uroczystości 3 Maja. 
 
8. Rada przy 12 głosach „za” rozwiązała Komisję Uchwał i Wniosków. 
 
 Pełny wykaz wniosków i spraw do załatwienia z przebiegu obrad Sesji stanowi 
załącznik Nr 31 do protokołu. 
 
Ad. 13. Zakończenie. 
 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji oraz głosów w dyskusji, 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Drzewiecki podziękował wszystkim za 
udział w Sesji i ogłosił jej zakończenie. 
 
 
 
Protokołowała 
 
Jadwiga Porębska 
 


